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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  1 DE L’AJUNTAMENT 
DE SABADELL 
 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 12/2012 
Caràcter: ordinari 
Data: 12 de novembre de 2012 
Horari: de 19:15 a 21 h 
Lloc: Centre Cívic Sant Oleguer 
 
 
Assistents 
 
Jordi Font i Renom, president 
Lluís Monge Presència, vocal regidor de la llista més votada de la ciutat 
Teresa Esteban Peris, vocal del PSC 
Juan Antonio González Marín, vocal del PSC 
Evaristo Fortuny Roca, vocal de l’AV del Centre-Mercat 
William Charles Phillips Mockford, vocal de l’AV de Covadonga 
Guillermo Pons Buch, vocal de l’AV de Sant Oleguer - Sol i Padrís 
Manuel Sanz Pérez, vocal de l’AV Rambla-Centre 
Juan Antonio Paleo Marcos, vocal de les entitats culturals 
Francesc Pascual Salomó, vocal de les entitats culturals 
Marcel·lí Garriga i Codina, vocal de les entitats esportives 
Joan Fidel Sarmiento, vocal de les entitats educatives 
Lluís Saila González, vocal del grup altres entitats 
Agustí Navarro Reynes, vocal dels centres d’atenció primària 
Antoni Muñoz Balart, vocal de la CUP (5%) 
Tona Sallent Custodio, vocal d’ES (5%) 
Melcior Manau Gironès, secretari delegat 
 
Altres assistents: 
 
Juan Carlos Sánchez Salinas, tinent d'alcalde de l'àrea de Presidència i Serveis a les 
Persones i regidor de Cultura 
Neus Sánchez Jiménez, tècnica de Dinamització Cultural 
Carles Bosch Masó, regidor de Comerç 
Francisco Pérez Morales, cap del Servei de Comerç 
Joan Manau Valor, regidor de la Policia Municipal 
Joan Jordán Domènech, caporal de la Policia Municipal 
Elena Garcia Gabarró, administrativa del Districte 1 
Públic assistent 
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Absents 
 
Olga Balada i Martínez, vocal de CiU 
Antoni Font i Renom, vocal de CiU 
Germán Palacín Fornons, vocal de CiU 
Francesc Blanes Barrafort, vocal de les entitats de gent gran 
Marta Brullet Rodríguez, vocal del PP (5%) 
 
Excusen l’absència: 
 
Àngela Fernández Martínez, vocal de l’AV de Nostra Llar 
Manel Ruiz Gil, vocal de l’AV de l’Eixample 
Maria Rosa Segura Martínez, vocal de les entitats culturals 
Joana Soler Garcia, vocal de les entitats culturals 
Esther Camacho Bogas, vocal del grup altres entitats 
Eduard Gutés i Martín, vocal del grup altres entitats 
Joan Miquel Pardo Cuenca, vocal del grup altres entitats 
Isidre Vicente Rebull, vocal del grup altres entitats 
Jordi Obradors Pineda, vocal de les entitats de comerciants 
Sebastià Ruiz Garcia, vocal dels centres d’ensenyament 
Pere Farrés Berenguer, vocal d’ERC (5%) 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de les actes anteriors. 
2. Campanya de Nadal al Districte 1. 
3. Projecció d’un vídeo explicatiu de la Policia Municipal. 
4. Informació dels representants en els consells sectorials de Salut, Esports, Educació i 

Consell de Ciutat. 
5. Comunicacions. 
6. Torn obert de paraules. 
 
Atès que existeix el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal 
dels consells de districte de 30 d’abril de 1997, el president, el senyor Jordi Font i Renom, 
declara oberta la sessió. 

  
 
 

Desenvolupament de la sessió 
 
1. Aprovació de les actes anteriors 
 

El president pregunta als vocals si volen fer alguna esmena a l’acta del ple del 15 
d’octubre de 2012 abans de donar-la per aprovada. No hi ha cap intervenció i, per tant, 
s’aprova l’acta. 
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2. Campanya de Nadal al Districte 1 
 
El president dóna la benvinguda als assistents i explica que al principi de la legislatura 
es va parlar que se’ns vindria a explicar per part de l’Ajuntament alguns dels temes amb 
més importància, com varen ser el dels pressupostos el passat mes d’octubre i ara la 
Campanya de Nadal. Així doncs, dóna la benvinguda al Regidor de Cultura Juan Carlos 
Sánchez, al Regidor de Comerç Carles Bosch, a la Tècnica de Dinamització Cultural 
Neus Sánchez i al Cap del Servei de Comerç Francisco Pérez. 
 
Seguidament, cedeix la paraula al Regidor de Cultura Juan Carlos Sánchez i al Regidor 
de Comerç Carles Bosch per tal que ens expliquin en què consistirà la campanya de 
Nadal d’aquest any 2012. 
 
Pren la paraula el senyor Juan Carles Sánchez i expressa que la campanya de Nadal 
prevista per aquest any, recull tres temes diferenciats. El primer fa referència a l’àmbit 
cultural, el qual està compost per diferents entitats i el que programa el propi 
Ajuntament. El segon fa referència al comerç, que té una vessant cultural important i 
està impulsat per la campanya de comerç i el tercer fa referència a la Seguretat 
Ciutadana, la qual activarà un dispositiu especial de cara a les Festes de Nadal. 
 
A continuació, ens fa saber que seguidament explicaran juntament amb el Regidor de 
Comerç, tot el que fa referència als dos primers àmbits, tant el de cultura com el de 
comerç. Insisteix, que és un programa molt provisional i que hi hauran diferents 
activitats que s’incorporaran en els propers dies. 
 
També comenta que en aquesta campanya de Nadal s’ha tingut molt en compte,  
desenvolupar activitats que surten dels equipaments cap a l’espai públic, per tal de 
potenciar-lo i dinamitzar-lo i fer que la gent surti al carrer i participi. 
 
Seguidament, comença amb la presentació del power point, on juntament amb el seu 
company Carles Bosch, Regidor de Comerç, ens fan una explicació del que es portarà a 
terme en aquesta campanya de Nadal 2012. 
 
El president agraeix l’explicació i obre el torn de paraules. 
 
Pren la paraula el senyor Manel Sanz i pregunta si la Rambla durant aquests dies de 
Nadal, quedarà tancada i què passarà respecte els dissabtes a la tarda, si es mantindrà 
oberta o tancada. 
 
El Regidor de Cultura, Juan Carlos Sánchez, li respon que quedarà tancada tots els 
festius i els diumenges com fins ara. 
 
Pren la paraula el senyor Juan Antonio Paleo i planteja la possibilitat de tancar la 
Rambla fins on hi ha la Fira de Santa Llúcia. Seguidament demana disculpes i diu que 
no recordava que la fira ja no està ubicada a la Rambla, sinó que ara s’organitza a la pl. 
Doctor Robert.  
 
El Regidor Carles Bosch, li respon que aquest any s’ha fet un nou plantejament amb la 
Fira de Santa Llúcia i l’han organitzat de manera que la gent tingui que passar per totes 
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les parades i que no quedin les centrals com les més visitades, com ha passat els 
darrers anys. 
 
Pren la paraula el president del Consell, Jordi Font i pregunta si tenen prevista alguna 
activitat que pugui sobrepassar l’aforament, tal com va passar per la Festa Major 
d’aquest any a la Creu Altra amb l’activitat del Super 3. També pregunta per la 
disminució del pressupost de la cavalcada de Reis, que han comentat anteriorment que 
baixaria de 200.000€ a 50.000€. Pregunta doncs, si en aquí, només s’inclouen costos 
indirectes o també costos directes. 
  
Li contesta el Regidor de Cultura, Juan Carles Sánchez i li explica que els actes de 
Nadal es treballen gairebé sempre en els mateixos espais i no tenen previst que cap 
activitat es pugui desbordar. L’únic que preveuen és la pluja, que en cas de que n’hi 
hagués, han de valorar de fer les activitats en un equipament o un altre. 
 
Respecte al tema dels pressupostos, li respon que l’any passat ja va reduir-se a la 
meitat i aquest any s’ha reduït una mica més. 
 
Explica que per economitzar despeses, el que s’ha fet és no contractar empreses 
paral·leles per tal de que muntin les carrosses i organitzin tot el recorregut amb diferents 
idees, sinó que aquest servei ara el faran les mateixes entitats i ens estalviem 
intermediaris.  
 
Conclou doncs, que es recupera la línia més tradicional i se li dona un to més amateur i 
així no es tenen costos addicionals. 
 
Torna a prendre la paraula el president Jordi Font i pregunta si en relació al 2011 hi ha 
alguna activitat que es deixi de fer. 
 
Li respon el Regidor Juan Carlos Sánchez i li diu que no es deixa de fer cap activitat. 
Expressa que hi ha algunes activitats en que la exposició de sortida és una mica millor, 
per exemple, explica que l’estructura on es posa el pessebre a la pl. Major l’any passat 
es va pagar i aquest any s’aprofita la mateixa. També ens fa saber, que es treballa amb 
l’entitat de pessebristes, per tal que exposin al Casal Pere Quart els pessebres, figures, 
diorames etc. 
 
Insisteix que a través de les entitats intenten fer diferents activitats i economitzar 
despeses. 
 
El president, Jordi Font, dóna les gràcies per la resposta al Regidor de Cultura i afegeix 
que li agrada molt la idea de projectar al carrer escenes dels pastorets, diu que fa poc 
es va aconseguir un homenatge al doctor Argemí on hi van haver-hi alguns passatges 
molt divertits i creu que projectar passatges dels pastorets al carrer fa Nadal. 
 
El Regidor, Juan Carlos Sánchez li respon que sigui de una manera o de una altre, la 
idea principal des del departament és sorprendre. 
 
El president agraeix les informacions als regidors i l’assistència dels tècnics i passa al 
següent punt de l’ordre del dia. 
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3. Projecció d’un vídeo explicatiu de la Policia Municipal 
 
El president expressa que al inici de la legislatura ja es va acordar que de manera 
anual, en algun Consell de Districte, comptaríem amb la presencia tant de la policia 
municipal, com amb la dels Mossos d’Esquadra. Aquesta vegada, ens van proposar de 
projectar un vídeo on es mostren la majoria de tasques que desenvolupa Seguretat 
Ciutadana al llarg de l’any. 
 
A continuació dóna la benvinguda al senyor Joan Manau, Regidor de la Policia 
Municipal i al senyor Joan Jordán Domènech, caporal de la Policia Municipal i els cedeix 
la paraula. 
 
Pren la paraula el Regidor de Policia, Joan Manau i comença explicant que durant la 
campanya de Nadal, es mantindrà el mateix eix central que seguirà la cavalcada de 
Reis per aplicar el dispositiu especial de Seguretat Ciutadana. Recorda que també 
s’inclouran dins aquests dispositiu les zones de Can Rull i Torre Romeu. 
 
Seguidament, comenta que la intenció del dispositiu de la campanya de Nadal és vetllar 
per la seguretat tant dels comerciants com dels clients. Expressa que aquesta 
campanya la organitzen juntament amb els Mossos d’Esquadra i es reparteixen les 
zones. Està previst que la setmana vinent presentin el seu programa a l’Ajuntament i 
que es posi en marxa a finals de novembre. 
 
A continuació ens explica que aquesta campanya sempre funciona força bé, ja que es 
consciència molt al empresari per tal de preveure els robatoris, es a dir, sempre es 
recorda a tots els comerços que es vagi a ingressar l’efectiu sovint, que es vigilin les 
portes de darrera dels comerços, que es fixin amb els clients no habituals etc.   
 
Respecte al vídeo que ens passaran, ens fa saber que cada any, quan celebren el seu 
patró (el dia dels Àngels), es celebra un acte intern en el departament i es fa un 
reconeixement a tots aquells agents que durant l’any han patit alguna tasca realment 
important, els que es jubilen i els que compleixen 30 anys de servei. En aquest acte es 
convida als Grups Municipals, policies de l’entorn i es projecta un vídeo, que 
normalment el fa l’agent Jordi Galindo, per tal de destacar aquelles tasques que no es 
veuen dia a dia però que realment es fan. 
 
Així doncs, espresa que aquest any, s’ha considerat que el vídeo que havia creat l’agent 
Galindo li havia quedat molt original i es va proposar de presentar-lo als diferents 
Consells de Districte, ja que es reflecteixen molt bé totes les tasques més pròpies que 
es porten a terme des de Seguretat Ciutadana. 
 
A continuació es fa la projecció del vídeo. 
 
Un cop acabada la projecció, el president del consell, Jordi Font, felicita a l’agent 
Galindo per la seva creació i li pregunta quin ús se’n farà d’aquest vídeo. 
 
El Regidor Joan Manau, li respon que aquest vídeo es va presentar el 29 de setembre 
solament pel departament de Seguretat Ciutadana i com es va considerar mol ben 
treballat, vàrem decidir de projectar-lo als diferents Consells de Districte per tal 
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d’ensenyar les tasques que es fan dia a dia i així també motivar al personal. Insisteix 
que no s’utilitzarà per res més. 
 
El senyor Francesc Pascual comenta que és un vídeo molt original. 
 
L’agent Galindo li respon que ja fa quatre anys que en fa i creu que aquesta projecció 
realment li ha quedat bé, però que això fa que l’any que bé s’ho tingui que treballar 
encara més. Durant l’any, s’encarrega de recollir imatges per després fer aquesta 
projecció. 
 
El senyor Evaristo Fortuny, exposa que una de les coses que ha trobat a faltar en 
aquest vídeo ha sigut el control de les bicicletes que circulen per les voreres i té la 
sensació que aquesta tasca no està molt controlada per part de Seguretat Ciutadana. 
 
Li respon el Regidor Joan Manau i li comenta que en principi el vídeo és simbòlic i que 
no es pretenia exposar en públic. Seguidament afegeix, que en el vídeo si que s’ha vist 
el parc de trànsit infantil que és on es treballa una educació viària.  
 
L’agent Galindo insisteix que és molt difícil reflectir tot el que passa al carrer amb un 
vídeo de vuit minuts.  
 
Pren la paraula el senyor Juan Antonio Paleo i expressa que tampoc s’ha reflectit 
l’educació vial dels conductors dels cotxes de la zona 30 que no la respecten. 
 
L’agent Galindo insisteix que és un vídeo de vuit minuts i que son petites pinzellades del 
que fan durant l’any, però assegura que té material perquè duri dues hores. 
 
Pren la paraula la senyora Teresa Esteban i comenta que realment el vídeo està molt bé 
i s’apropa molt a la ciutadania. 
 
L’agent Galindo li respon que l’objectiu és fer entendre a la gent que al carrer sempre hi 
han policies, el que passa és que moltes vegades, quan hi ha una desgràcia, no en 
trobes cap al teu voltant. Malgrat això, insisteix que hi son. 
 
Pren la paraula el senyor Juan Antonio González i pregunta quants policies hi ha a 
Sabadell i en quants d’aquests patrullen amb moto o amb cotxe. També pregunta 
perquè s’ajunten tants cotxes de policies quan hi ha un accident. 
 
Li respon el Regidor Joan Manau i li diu que actualment hi han 225 policies i que ningú 
està especialitzat en cap gestió concreta, simplement fan el que els hi toca. Explica que 
el personal està dividit en tres torns i dins aquests torns estan dividits en tres grups, de 
manera que es van tornant i així es garanteix el servei les 24 hores dels 365 de l’any. 
 
Respecte al tema de les actuacions li respon l’agent Galindo i li explica que quan hi ha 
un accident i pot ser que una vida corri perill es desplacen tots cap a la zona, si un cop 
allà veuen que no hi fan falta marxen, però la seva obligació és anar-hi. 
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El Regidor Joan Manau, afegeix que de vegades s’han trobat que en una actuació 
només ha arribat una unitat policial i s’han tingut que demanar reforços perquè es 
troben amb un problema important. 
 
Pren la paraula el president del consell, Jordi Font, i pregunta si tenen previst un 
dispositiu especial pel dia 14 de novembre que es preveu la vaga general. 
 
El Regidor Joan Manau, li respon que tenen constància de les manifestacions que estan 
programades, que són bastants. En tot cas, com sempre ens posem a disposició dels 
Mossos d'Esquadra que se n'encarregaran de la seguretat ciutadana i nosaltres ens 
encarregarem de regular el tràfic de totes les manifestacions que estan previstes i, 
lògicament, hi ha un patrullatge per la ciutat i si es detecta que hi ha algun grup que es 
passa de voltes s'avisarà als mossos d'esquadra. 
 
El president Jordi Font respon que espera que no passi com la darrera vegada que es 
van ocasionar moltes destrosses al centre de la ciutat. 
 
El regidor Joan Manau, respon que això és inevitable si algun grup vol fer mal doncs ho 
farà. En tot cas, ho detectarem i com la darrera vegada va haver detinguts i 
posteriorment un procés judicial. 
 
La senyora Teresa Esteban afegeix que això no es pot preveure i que passa a tot arreu. 
 
El president, Jordi Font, respon que perquè passi a tot arreu, no vol dir que no s’hagi 
d’evitar i que es tinguin que permetre les trencadisses que hi van haver-hi al Mercat 
Central i en algunes portes del centre. 
 
Finalment el president agraeix l’explicació, s’acomiada del Regidor Joan Manau i dels 
membres de Policia Municipal i passa al següent punt de l’ordre del dia. 

 
 
4. Informació dels representants en els consells sectorials de Salut, Esports, Educació i 

Consell de Ciutat 
 
El president pregunta als representants dels consells sectorials si han assistit a algun 
plenari i si ens poden fer algun resum. 
 
El secretari, Melcior Manau, li comenta que no hi ha hagut cap reunió i per tant, no ens 
faran cap aportació al respecte. 
 
El senyor Evaristo Fortuny exposa que avui tenia que assistir a una taula de treball 
d’Igualtat Dona-Home, però com que li coincidia amb l’hora del Consell no hi ha pogut 
anar.  
 
Seguidament, sense cap informació més per aportar, el president del Consell dona pas 
al punt següent de l’ordre del dia. 
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5. Comunicacions 
 
El secretari del consell, Melcior Manau, informa a la senyora Tona Sallent d’algunes 
rectificacions respecte la informació que se li va donar en el passat consell de districte 
sobre el Club de Lectura.  
 
Li explica que finalment es manté la programació i sense preus públics. Definitivament 
no es fa pagar cap tipus de quota per aquesta activitat. 

 
Per acabar li diu que properament sortirà tota la informació publicada en un fulletó on hi 
han de constar els terminis d’inscripció i els clubs que hi haurà. 

 
 
6. Torn obert de paraules 

 
Pren la paraula el senyor Manel Sanz i exposa que com associació de veïns Rambla- 
Centre, volen proposar tancar la Rambla tots els dissabtes a la tarda i els agradaria 
saber a on cal que proposin aquesta idea. Comenta que amb la quantitat de bars i 
restaurants oberts ara a la Rambla no es passeja bé per la vorera i no es poden fixar 
amb els aparadors dels comerços. 
 
El president del consell, Jordi Font, li respon que això és una decisió que l’ha de prendre 
l’Equip de Govern. Explica que CIU ja va presentar una moció i se’ls hi va dir que no. 
 
El senyor Sanz pregunta la possibilitat de tornar a activar aquesta proposta. 
 
El president, Jordi Font, li respon que si poden aconseguir-ho com associació de veïns 
amb una bona proposta i tenint un bon portaveu i que l’Equip de Govern se’ls escolti 
doncs que endavant. 
 
El senyor Sanz diu que els interessa i ho faran. 
 
Pren la paraula el Regidor de Relacions Ciutadanes, Lluís Monge, i afegeix que aquest 
fet ja es va plantejar i que no s’arribava a estar d’acord perquè quan els veïns hi estaven 
a favor llavors eren els comerços qui no ho tenien clar.  
 
Seguidament posa un exemple dient que si es tancava l’accés als cotxes els 
comerciants tenien por que la gent marxés a l’Eix Macià.  
 
El Regidor insisteix en que cal posar-se a la pell del conductor, però també a la del 
vianant i que per tant, és difícil.  
 
Per últim, demana que quan es proposi aquesta idea, hi hagi el màxim consens perquè 
son decisions que inclouen afectacions al comerç, que actualment està molt tocat i per 
tant, es tingui clar que tenen tant l’àmbit veïnal com els comerciants a favor. 
 
El senyor Manel Sanz diu que al llarg de la Rambla des de la Gran Via fins a l’Uterpe  hi 
han pocs comerciants de casa nostre, que com a molt n’hi han 15, ja que la resta son  
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comerços xinesos, bars, restaurants i forns de pa. Així doncs, diu que és difícil arribar a 
un acord amb ells. 
 
D’altra banda, el tema de la desviació cap a l’Eix Macià, diu que el posa en dubte. 
 
El president del Consell, Jordi Font, li comenta que és un debat que es va fer al seu dia i 
que en tot cas qui pren la decisió és l’Equip de Govern. Exposa que ara és un bon 
moment per fer la proposta, ja que l’Ajuntament està receptor amb la remodelació del 
passeig de la plaça Major. 
 
El Regidor, Lluís Monge posa alguns exemples que es varen plantejar en el seu 
moment, un d’ells, la utilització dels autobusos. Exposa que si es tanqués la Rambla, els 
autobusos tindrien que fer el recorregut per la Gran Via i Gràcia i aquest fet, faria que la 
Rambla quedés aïllada i perdés moltes visites i amb conseqüència, els comerciants 
també es veurien afectats.  
 
També explica, que es va proposar de tancar la Rambla amb la possibilitat que es 
deixessin passar els autobusos però llavors, els bars ja no podrien posar les seves 
terrasses. Per tant, era una situació que havia generat molt debat, però com que es veia 
des de tants punts de vista, no s’arribava a cap conclusió. 

 
Pren la paraula el senyor Juan Antonio Paleo i comenta que si es tanca els diumenges 
no veu el perquè no es pot tancar també els dissabtes. 
 
El senyor Francesc Pascual afegeix que no creu que aquest fet afectés tant als 
comerciants. 
 
El president, Jordi Font, expressa que el que li passa al comerciant és que té por al 
canvi. Explica que ell va viure molt el canvi del carrer St. Quirze i que ara ha donat molt 
bon resultat. També diu que hi havia de tot, ja que molts dels comerciants i estaven en 
contra. 
 
El regidor, Lluís Monge, comenta que cal tenir en compte la ubicació de cadascun dels 
comerços perquè hi estiguin a favor o en contra. Posa l’exemple de que les obres del 
metro han afavorit molt al carrer de Gràcia, ja que ha sigut una zona alternativa de pas 
mentre hi han les obres i els comerciants estan encantats.  
 
Pren la paraula el senyor Sanz i exposa que comerciants com el Brunet o el Genescà 
no hi estarien d’acord. 
 
El president, Jordi Font, li respon que si com associació de veïns creuen que és una 
bona idea, doncs que facin una bona proposta i parlin amb els comerciants i 
l’Ajuntament i que si ho volen, en algun dels Consells del Districte es podria tractar amb 
els comerciants, l’Ajuntament i algú més i valorar-ho entre tots per veure si s’arriba a 
alguna conclusió. 
 
Pren la paraula el senyor Marcel·lí Garriga i pregunta si ja sabem les conclusions que 
fan referència a la remodelació del passeig de la pl. Major per part de la Fundació Bosch 
i Cardellach. 
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El president, Jordi Font, li respon que la intenció és que ho vinguin a explicar en algun 
Consell. Ens informa que es van publicar les conclusions i que ara s’estan fent reunions 
obertes en les que hi participen partits polítics i alguns tècnics de suport dels partits 
polítics i per tant s’està valorant l’Ajuntament, la oposició i els tècnics de cadascun dels 
grups per tal que l’Ajuntament digui quines son assolibles i quines no. Seguidament, ens 
fa saber que en el proper Consell de Districte es molt possible que vingui la Fundació 
Bosch i Cardellach a explicar les conclusions. 
 
Per últim, diu que les conclusions estan penjades en algun lloc i que es podrien fer 
arribar per correu electrònic als membres del consell abans del proper ple. 
  
El Regidor, Lluís Monge, comenta que hi va haver una exposició coincidint amb 
l’anterior Consell de Districte on es van penjar totes les propostes. 
 
El president, Jordi Font, conclou que hi ha una exposició on estan penjades totes les 
conclusions per part de la Fundació i per tant s’acorda amb el secretari del consell, 
Melcior Manau, d’avançar-les per correu electrònic als membres del consell abans del 
proper ple. 
 
D’altra banda ens comunica que en el proper consell, paral·lelament de si s’han acabat 
els estudis d’aquestes conclusions o no, farem venir els representants de la Fundació 
Bosch i Cardellach perquè ens ho expliquin. 

 
 
Per acabar, el senyor Jordi Font agraeix a tots el presents la seva assistència a l’acte i aixeca 
la sessió, de la qual, com a secretari delegat, estenc aquesta acta. 

 
El secretari delegat     Vist i plau 
        El president 


